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Zápis z 18. zasedání Akademického senátu FCHI (6. 4. 2018) 

 (číslováno od ustavení senátu po volbách v březnu 2017) 
 

Přítomni:  Doc. Ing. Vladimír Setnička, Ph.D. 402 

Dr. Ing. Pavel Vrbka 403 

Ing. Zdeněk Grof, Ph.D. 409 

RNDr. Jana Maxová, Ph.D. 413 

Ing. Marek Šoltys, DSP 

Ing. Jan Švihlík, Ph.D. 445 

Bc. Petr Kovář, student 

 

Omluveni: Ing. Patrik Fagan, DSP 

  Ing. Dušan Kopecký, Ph.D. 444 

 

 

 

Hosté:   Prof. RNDr. Marie Urbanová, CSc., děkanka,  

 

 

Program zasedání: 

1) Schválení zapisovatele 

2) Schválení programu 

3) Seznámení s informacemi z kolegia děkana z 27. 3. 2018. 

4) Různé 

 

Ad 1 a 2 programu: 

AS schválil zapisovatele (P. Vrbka, schváleno 7-0-0) a program zasedání (schváleno 7-0-0) 

Ad 3: Seznámení se s výsledky zasedání kolegií děkana z 27. 3. 2018: 

Zápis z kolegia děkana: 

……bude doplněno…. 

 

AS zdůrazňuje informaci o soukromé nadaci EXPERENTIA a upozorňuje na nutnost 

obezřetnosti při řešení projektů GAČR. Fakulta nominovala prof. Kubíčka na Votočkovu 

medaili. Byly podány dokumenty k akreditaci 8 studijních programů na fakultě, další (české i 

anglické) budou následovat. Změny v harmonogramu Viga na rok 2019 – pozor na termíny! 

Termín SVK 2018: čtvrtek 22.11. před DOD!  

AS připomíná výsledek schůzky s Prof. Bruce R. Locke z Florida State University: partnerská 

univerzita má zájem o internacionalizaci, možnost letní studentské výměny pro Bc. (?), Mgr. a 

DSP stupeň. Lze nabídnout témata, FSU si vybere, provedení asi až 2019. 

https://fchi.vscht.cz/files/uzel/41846/0002~~83YxtDAwNDYAAA.pdf?redirected
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Ad 4: Různé: 

a) Na dotaz ohledně předmětu Biochemie bylo řečeno, že problém je opravdu v řešení. 

b) Senátoři Šoltys a Kovář reagovali na konstatování Kolegia děkana, že je snížený zájem 

o výjezdy v rámci programu ERASMUS: Studenti upozorňují na fakt, že naši vyučující 

(garanti předmětů) neuznávají předmět splněný v zahraničí, pokud se sylabem výrazněji liší 

od předmětu vyučovaného na VŠCHT, což je zřejmě hlavní příčina sníženého zájmu o stáže. 

AS navrhuje, aby studentští členové AS mohli příležitostně vystoupit na Kolegiu děkana, kde 

by přednesli svůj pohled na věc. Ing. Grof konstatoval, že asi ani neexistují pravidla pro 

uznávání předmětů v takových případech. 

 

 

Další řádné zasedání AS v pátek 20. 4. 2018 ve 13:00 na děkanátě. 

 

 

Zapsal a za správnost ručí: Dr. Ing. Pavel Vrbka 

                               předseda AS 

 


